
Sorava trenera reorezentacneho vvberu zien na EWC 2014 v Berline 

Ucastnici podujatia: Petra Stankov^, Michaela Blazekov^, Kristina Kosekov^, Jana Karlikov^, Alena 
Baluchov^, Kristina Sramkov^ 

Trener: Rene Blaf ek 
Veducj vypravy: Igor Sramka 

TSto nomin^cia vziSIa z poradia v bodovacom rebriCku aktu^lnej sezony. Hr^Cky sa zu6astnili tohto 
podujatia na vlastne nakiady s percentu^lnym prispeninn zvazu. Vykonnost'jednotlivycli hr^Cok okrem 
Retry Stankovej a Michaely Blaiekovej zodpovedd ich doterajSim umiestneniam v roznych podujatiach po 
Slovensku alebo v zahraniCi, 61 uz z dovodu nizkeho veku alebo absencie lepSej a cielenej pripravy na 
taketo podujatie. Co sa tyka spomenutych dvoch hr^Cok, oCak^vania umiestnenia boli vy§§ie ako z mojej, 
tak aj z ich strany, 60 sa podpisaio aj na ich psychickej pohode poCas podujatia. ZvySujucim sa tiakom na 
dobry vysledok pribudali zbytoCne chyby a Castokrdt sa nech^vali dievCat^ rozladit' nezmyselnymi 
drobnost'ami. Je veFmi dolezite pripravovat'jednotlivych reprezentantov nie iba ako hr^Cov na drShach, 
ale aj ako vrcholovych Sportovcov v globalnom meritku po ich kondiCnej a psychickej str^nke. Ak maju 
byt' schopni konkurovat' hrSSom s vySSich pozicii musia sa ich treningove metody zmenit a mali by tento 
§port zaCat' brat' viae ako sposob ich zivota a nie ako ich hobby. Je t'azke vyzadovat' nieCo take od Tudi, 
ktorl maju zamestnanie a nemaju napr. dostatoCny prfjem, aby dokazali vykryt' rozne vydavky vyplyvajuce 
z pripravy. Myslim si, ze prave zvaz by ma! hFadat' prostriedky a cestu ako im v tomto Co najviac 
pom^hat'. Absencia pripravy v§ak vyplyva aj z nedostatoCneho mnozstva trenerov, ktori by dokazali 
jednotlivych §portovcov pripravovat' tak, aby po ich spojeni v podobe druzstva alebo 361. timov, boli tito 
schopni spolocne vytvdrat' dobru atmosferu ostatnym hr^Com a aby sa mohli jeden na druheho na 
dr^hach sporahnut'. Z tohto podujatia som si odniesol skvelu skusenost', ktoru asi nedokaze trener 
simulovat' v ziadnom prostredi a to pracovat's timom, ktory je mlady a nepracuje v f̂ om t̂  spravna 
timova chemia. Co sa tyka samotneho hrania, myslim si, le vysledky nie je nutne komentovat' a ja 
osobne som rad a musim pochvalit' v§etky uCastniCky za ich vykony, hiavne tie ktorych zaujimala viae hra 
ako okolite hviezdne obsadenia. Zvazu by som chcel odporu6it', aby pripravu na kazde d'al§ie podujatie 
zah^jila s roCnym predstihom a nie ako tomu je teraz (na pripravu mali hraCky 21 dni) a aby zvazil 
nezmyselne vyjazdy do zahraniCia s momentalnym hr^Cskym potenci^lom. Taktiez odporuCam pouzivat' 
podmienky europskeho charakteru na ligach a podujatiach organizovanych zvazom (mazanie s ratiom 4,5 
a viae nie je nikomu prospeSne a je urcene na komerfine turnaje). Dane prostriedky by bolo lep§ie a 
rozumnej§ie investovat' do rozvoja buducich n^deji, juniorov a do hraCov, ktori sa kvalifikuju na 
medzinarodne podujatia podfa danych kriterii. Na z^ver si dovolim kritizovat' ut len poziciu p. Sramku ako 
oficiaineho veduceho vypravy, ktoreho ulohou bolo hiavne zabezpeCit' vSetky potrebne poziadavky timu. 
Ak po intervened zo strany celeho tfmu a hiavne mna ako trenera nereSpektoval ziadost', ktorS mu ako 
osobe bola slu§nym sposobom vysvetlen^ na tfmovom mitingu, nepomohol takto k lepSim vysledkom a 
ani k zlepSeniu eelkovej atmosfery po6as celeho Sampion^tu. 

15.6.2014 Poprad 
Rene Blazek ml. 


